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Na prolje&#263;e 2010. zavrÅ¡etak autoputa Banjaluka - GradiÅ¡ka
07/05/2009 00:06 by BanjaLukauSrcu

Ministar saobraÄ‡aja i veza Republike Srpske Nedeljko 
 ÄŒubriloviÄ‡ izrazio je danas oÄ•ekivanje da Ä‡e izgradnja 
 autoputa Banjaluka - GradiÅ¡ka biti okonÄ•ana na 
 proljeÄ‡e iduÄ‡e godine, za Å¡ta je po ugovoru 
 potrebno izdvojiti oko 120 miliona eura.

"Stepen zavrÅ¡enosti radova na izgradnji trase autoputa Banjaluka - GradiÅ¡ka zadovoljava ovaj trenutak. S obzirom na
situaciju u kojoj se projekat realizovao izvoÄ‘aÄ•i radova su iznijeli uvjerenje da Ä‡e se ispoÅ¡tovati rok za zavrÅ¡etak
radova i da neÄ‡e biti prevelikog kaÅ¡njenja, ukoliko ga uopÅ¡te bude", istakao je ÄŒubriloviÄ‡.
 
 On je na konferenciji za novinare u Banjaluci, nakon sastanka Ä•lanova Savjetodavno-operativnog tima za ubrzavanje i
rjeÅ¡avanje imovinsko-pravnih odnosa na trasi autoputa Banjaluka - OkuÄ•ani, rekao da su imovinsko-pravni odnosi na
toj trasi autoputa privedeni kraju, te da na jednom dijelu dionice postoje dva do tri sluÄ•aja nerijeÅ¡enih imovinskih
odnosa, ali da oni ne ometaju izvoÄ‘enje radova.
 
 ÄŒubriloviÄ‡ je izrazio uvjerenje da neÄ‡e biti probijeni rokovi za zavrÅ¡etak radova na tom autoputu.
 
 On je rekao da je na sastanku konstatovano da je zavrÅ¡en revidirani projekat i da su odobrena sredstva za izgradnju
Mahovljanske petlje, te da Ä‡e krajem maja biti dobijena saglasnost od Evropske banke za obnovu i razvoj za
raspisivanje tendera za njenu izgradnju.
 
 GovoreÄ‡i o izgradnji mosta na rijeci Savi, ÄŒubriloviÄ‡ je podsjetio na postojanje ranije potpisanog Protokola o
izvoÄ‘enju radova na mostu izmeÄ‘u resornog ministarstva BiH i Hrvatske.
 
 On je rekao da je hrvatski ministar saobraÄ‡aja BoÅ¾idar Kalemeta zbog obaveza otkazao za sutra planirani sastanak
u Zagrebu o izgradnji mosta na rijeci Savi, izraÅ¾avajuÄ‡i oÄ•ekivanje da Ä‡e do sastanka uskoro doÄ‡i i da Ä‡e se
definisati ta kontakt taÄ•ka sa Hrvatskom.
 
 Predstavnik Konstrukt-inÅ¾enjeringa iz Splita Marin Zelenika rekao je da radovi na izgradnji ovog autoputa teku u
skladu sa potpisanim ugovorom.
 
 "Radovi su u punom jeku i dinamici, a u meÄ‘uvremenu je rijeÅ¡ena i problematika u vezi sa imovinsko-pravnim
poslovima i mislim da Ä‡e radovi na terenu biti zavrÅ¡eni vrlo brzo", istakao je Zelenika.
 
 Zelenika je demantovao navode u medijima da izvoÄ‘aÄ• radova traÅ¾i izmjenu cijene za novih 12 miliona eura za ovu
trasu autoputa, dodajuÄ‡i da izvoÄ‘aÄ• ima pravo po ugovoru na naknadu razlike u cijeni, ali da je ona daleko manja, ne
Å¾eleÄ‡i da govori o detaljima.
 
 "IzvoÄ‘aÄ• radova se joÅ¡ nalazi u ugovorenim okvirima i ne moÅ¾e se govoriti o poveÄ‡anju cijena", naglasio je
Zelenika.
 
 Direktor JP "Autoputevi RS" DuÅ¡an TodiÄ‡ podsjetio je da je prioritet u osnivanju ovog preduzeÄ‡a Ugovor o koncesiji
koji treba da startuje sa "Å trabagom", gdje su prioriteti dionica autoputa Banjaluka - Doboj i koridor Pet ce, odnosno
dionica koja prolazi kroz RS.
 
 "Trenutno su aktivnosti na eksproprijaciji i veÄ‡ su potpisani i prvi ugovori sa vlasnicima parcela na dionici autoputa
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Banjaluka - Doboj", zakljuÄ•io je TodiÄ‡.
 (SRNA)
 Izvor vijesti: sarajevo-x.com
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